
Fråga från Swedbank Robur Ny Teknik med anledning av punkt 12, införande av 
incitamentsprogram: 
 
I höstas var subventionen 35-100% i samband med extrastämman, där den lägre nivån var för några 
svenska deltagare, samt den högre för utlandsbaserade och några enstaka svenskar. Nu står det 
enbart 100%. Beror det på att subventionen höjts för eventuella svenska deltagare, eller att 
programmet enbart riktar sig till icke-svenska deltagare? 
 
Svar: 
De 100% avser alla som omfattas av programmet, men tyngdvikten ligger på anställda i det serbiska 
bolaget (produktutveckling). Endast ett fåtal nyckelpersoner berörs i det svenska bolaget. 
 
Fråga Swedbank Robur Ny Teknik med anledning av punkt 13, bemyndigande för styrelsen att öka 
aktiekapitalet: 
 
Vi stödjer normalt sett bemyndiganden att emittera aktier för styrelsen motsvarande maximalt 10% 
av utestående kapital. I årets kallelse har ni med ett bemyndigande på hela 25%. Det vore bra att få 
lite mer bakgrund till varför styrelsen anser sig behöva ett så stort bemyndigande. 
 
Svar: 
Mot bakgrund av den väldigt starka tillväxten och utvecklingen av Freja eID plattformen söker 
styrelsen ett utökat mandat för att skapa handlingsfrihet för ökade satsningar under kommande 
verksamhetsår. Mandatet utgör ett övre gräns men måste ses i förhållande till aktuell kurs och det 
faktiska kapitalet som kan nyttjas för vidare investering i verksamheten. 
 


